
 

Αθήνα, 09/06/2021 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

   

Θέμα: «Καμία ουσιαστική στήριξη, παρά τις υποσχέσεις της κυβέρνησης, για τους 

παραγωγούς θερμοκηπιακών καλλιεργειών κηπευτικών του Νομού Πρέβεζας» 

 

Με απώλειες εισοδήματος άνω του 80% και χωρίς να υπάρχει ουσιαστικό σχέδιο στήριξης 

από πλευράς της κυβέρνησης, εξελίσσεται και το τρέχον έτος, μετά την καθίζηση εισοδήματος 

που καταγράφηκε το 2020, για τους χιλιάδες παραγωγούς θερμοκηπιακών καλλιεργειών 

κηπευτικών του Νομού Πρέβεζας, οι οποίοι καλλιεργούν και σε περιοχές του Νομού 

Αιτωλοακαρνανίας. 

Ειδικότερα, παρά τις υποσχέσεις του πρώην Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης προς τους 

αγροτικούς φορείς για αποζημιώσεις ύψους 1.350 – 1.500 ευρώ ανά στρέμμα, εντούτοις, 

αφενός δεν έχει καταφθάσει η υποσχεθείσα ενίσχυση στους παραγωγούς του Νομού 

Πρέβεζας, αφετέρου, ακόμη και το τελικό πόσο που εισέπραξαν οι αγρότες σε άλλες περιοχές 

της χώρας, όπως στην Κρήτη, ήταν τελικά το 1/3 των υποσχέσεων, καλύπτοντας μόνο το 

15% των απωλειών της ετήσιας οικονομικής καλλιεργητικής περιόδου.  

Η παραπάνω δυσμενής εξέλιξη έρχεται να προστεθεί στις ιδιαίτερα χαμηλές τιμές 

παραγωγού που παρατηρούνται, όταν για παράδειγμα η τιμή της ντομάτας έχει τιμή 

παραγωγού 40 λεπτά το κιλό και ο καταναλωτής αγοράζει σε τιμές άνω του 1,20 ευρώ το 

κιλό. 

Να σημειωθεί ότι η παρατηρούμενη υστέρηση του τουριστικού ρεύματος στις γύρω περιοχές, 

όπως η Κέρκυρα και η Λευκάδα, που είναι οι βασικές αγορές, στις οποίες διοχετεύονται τα 

νωπά αγροτικά προϊόντα της Πρέβεζας, συμπαρασύρει και το αγροτικό εισόδημα των 

παραγωγών της περιοχής, διαμορφώνοντας δυσμενείς όρους και για την επόμενη χρονιά, 
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αφού πολλοί αγρότες δεν θα είναι σε θέση να καλλιεργήσουν με τις συνθήκες που επικρατούν 

γύρω από την αγροτική εκμετάλλευση σήμερα. Στην ίδια αρνητική κατεύθυνση οδηγείται το 

εισόδημα των παραγωγών και από το γεγονός των ανεξέλεγκτων εισαγωγών από τρίτες 

χώρες, αλλά και από χώρες που διατηρούν τη ρήτρα του «μάλλον ευνοούμενου κράτους».  

Επειδή, οι απώλειες εισοδήματος ανά στρέμμα των παραγωγών θερμοκηπιακών 

καλλιεργειών κηπευτικών είναι τέτοιες, που δεν επαρκεί η υποσχεθείσα από τον Υπουργό 

Αγροτικής Ανάπτυξης ενίσχυση για την αναπλήρωση μέρους των απωλειών του 2020,  

Επειδή, οι παραγωγοί του Νομού Πρέβεζας, δεν έχουν ακόμη λάβει την έστω και μερική από 

την υποσχεθείσα ενίσχυση από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, 

Επειδή, η προηγούμενη πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

δεσμεύτηκε ότι θα ακολουθούσε νέο πακέτο στήριξης, αναγνωρίζοντας την άδικη μεταχείριση 

του κλάδου των θερμοκηπιακών καλλιεργειών,   

Επειδή, είναι επιτακτική ανάγκη η άμεση και ουσιαστική οικονομική στήριξη των 

καλλιεργητών θερμοκηπιακών κηπευτικών, ώστε να συνεχίσουν να καλλιεργούν την νέα 

καλλιεργητική περίοδο. 

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

-   Θα προβεί σε ουσιαστική ενίσχυση των παραγωγών θερμοκηπιακών κηπευτικών, 

βάση της πραγματικής οικονομικής ζημιάς, που έχουν υποστεί οι συγκεκριμένοι 

αγρότες; 

- Θα είναι ακατάσχετες και δεν θα θεωρηθούν φορολογητέο εισόδημα οι αποζημιώσεις 

που θα δοθούν με βάση το ΟΣΔΕ του 2020; 

- Με ποια μέτρα θα ενισχυθούν οι έλεγχοι των εισαγωγών από τρίτες χώρες; 

   

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 




